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Emne: Svar på spørsmål til kommunestyret 27. april - plastavfall/messo

Ståle Hesjedal, Ap, har stilt følgjande spørsmål:

Spørsmål til ordføraren i Vaksdal - Kommunestyremøtet 27.april 2021

Vaksdal kommune har i dag avtale med eit eksternt selskap om levering av avfall frå kommunale bygg.
Av ein eller annan grunn er ikkje levering av plast med i denne avtalen slik at dette blir samla inn saman
med restavfallet og ikkje vert attvunne slik privat plastavfall blir. Dette er ikkje bra, då det fører til at ein
må produsera meir ny plast.

I det daglege er det mykje snakk om problema plast skapar i verda. På skulane vert det jobba mykje med
temaet. Då er det litt demotiverande for elevane (og dei vaksne) å sjå at det dei kjeldesorterer i
klasserommet vert kasta i restavfallskontaineren når ein kjem ut i bosskuret.

Kor tid går noverande avtale ut slik at ein kan forhandle ny avtale der innsamling av plast
inngår?
Vil ordføraren ta eit initiativ ovanfor administrasjonen for å få på plass ein tilleggsavtale for
plastinnsamling fram til nemnde avtale går ut?

Svar:

1. Noverande avtale gjeld til 31.12.2022.
2. Det er mogeleg å få på plass ein tilleggsavtale for plastinnsamling, og ordførar vil be

administrasjonen om å lage ein slik avtale. Dersom dei økonomiske konsekvensane eller andre
forhold fører til behov for eit politisk vedtak om dette, kjem ordførar tilbake til spørsmålstillar
og ber om ein interpellasjon om temaet. Dette er eit tema som har vore løfta fleire gonger
tidlegare, og ordførar kjenner seg trygg på at kommunestyret ynskjer at me har plastinnsamling
også i kommunale bygg.

Hege Eide Vik
Ordførar



 

c:\docserver\00000000-0000-0000-0000-000000000001\working\723c1bdf-ddd5-4b6d-8cc6-
f4c90b2a6f81\websak8_vaksdal_office2pdf_227203.docx 

Mona Grenasberg, SV har stilt følgjande spørsmål: 
 
 
Ang. Tempoplan – Messo 
 
Fylkeskommunen si kulturavdeling og Husbanken tildelte kommunen midlar til Messehagen og 
opprusting av Gata på slutten av 90-talet. Utbyggingsplan for Konsul Jebsensgt og Messehagen vart 
utarbeidd av arkitekt og begge planane som vart vedtekne. 
Kommunen ba om å få overført noko av midlane for Messehagen til sluttføring av gata. 
Eg vil oppmoda til å finne denne informasjonen og planane i arkivet. Vil det vera mogeleg å kontakta  
fylkeskommunen og Husbanken som gav støtte til Messehagen i og med at midlane ikkje vart fullt ut 
nytta til dette formålet? Dette i samband med at ein no treng rehabilitering av Messo og ivaretaking av 
Messehagen. 
 
 
Svar: 
Arkivdokumenta knytt til saka er i hovudsak papirarkiv som no ligg hjå Interkommunalt arkiv Hordaland. 
Administrasjonen treng meir tid til å undersøkje og vil koma attende med eit svar i neste 
kommunestyremøte. 
 
 
 
 
Med helsing 
 

 

Atle Fasteland   
Kommunedirektør  
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